
 

Protokoll fört med distriktets styrelse 2024-05-22 i Ekeskog. Närvarande: Wivi, Anders, Arja 

Elisabeth, Torbjörn, Thomas, Anita, Sören, Ingrid, Ari, Ingegerd.  

§ 18Wivi hälsade välkomna och förklarade mötet för öppnat. 

§ 19 Dagordningen godkändes.  

§ 20 Föregående protokoll godkändes 

§ 21 Ekonomi 155 000:- ska omplaceras till fortsatt fasträntekonto.    

§ 22 Rapporter 

Kultur: Torbjörn är med på SamSam workshop 23 maj om IOP. Teaterturné i 4 bygdegårdar 

lö o sön v 43 Skogshäxans hemlighet, teater Carpa. 

Fastighet o beredskap: inte hänt något sen sist, verkar som Skövde kommun ligger bäst till. 

Pengar saknas för vissa kommuner. Anders har kontakt med SV Gunnel, gäller beredskap. 

Försäkring: Utstickande roll up om försäkringen kommer synas på stämman. 

Landsbygd: Leaderområdena kallar inte till möte. Wivi kontaktar NordVästra. 

Hållbarhet: Elisabeth har mailat alla föreningar och bjudit in till att hjälpa till med diplomet. 

Ligger även på hemsidan. Anders hjälper till med fastighetsfrågorna där. 

Ungdom: Anita ska delta i webbinarium om epakultur. 

Hemsida: Diskussion om arkivering av distriktetens protokoll. Många frågor om 

föreningsarkivets roll även kostnader. Där finns även material från nerlagda föreningar. 

Motion till förbundsstämman inskickad av Stockholm distrikt. 

Övrigt: Distriktet har inbjudan till Österängs invigning av tillgänglighetsanpassade entrén 6 

juni.  

6 sept introduktion för nya styrelseledamöter i Stockholm. 

Wivi o Sören var med på tidigare ordf Sören Petterssons begravning. 

Beslut angående rapporterna 

 Avvaktar med beslut om föreningsarkivering till efter förbundsstämman.  

 Insamling till Hospic Gabriel, distriktets gåva 800:- godkändes. 

 Ingen kan åka till Österäng, men distriktet lägger gärna upp bilder och kort repotage. 

Wivi svarar på inbjudan. 

 Avaktar med beslut om introduktions utbildning. 



 Ingegerd ersätter Thomas i förbundstämman. 

§ 23 Förbundsstämman Motionerna gicks igenom. 

§ 24 Övrigt Laskegården i Vedum har krävande kommunikation med Vara kommun om 

”livsmedelskrav”. Elisabeth kan hjälpa dem att reda i frågan. 

§ 25 Nästa möte kick off hos Torbjörn 29 – 30 juni. 

§ 17 Mötet avslutas 

 

Sekr Ingegerd                                                           ordf   Wivi 

 

…………………                                                      ………………. 

 

   

 

 

 


